
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XV/19

z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali  konferencyjnej
Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 26 września 2019 r.

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych, co stanowi o prawomocności obrad

- lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza,

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta,

- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,

- pracownicy Urzędu Miejskiego,

- kierownicy i dyrektorzy jednostek miejskich,

- goście,

- mieszkańcy,

- dziennikarze.

 

  

Obrady rozpoczęto 26.09.2019 r. o godz. 14.00

a zakończono o godz. 20.19 tego samego dnia.
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 Proponowany porządek obrad:

1.        Otwarcie obrad.
2.        Złożenie ślubowania przez Radnych.
3.        Przedstawienie porządku obrad.
4.        Przedstawienie prowadzonych przez młodzież działań w programie Erasmus+, Akcja 1, 

Mobilność  edukacyjna,  wymiana  młodzieży  (na  wniosek  Zarządu  Towarzystwa  Młodego
Krechowiaka).

5.        Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania.
6.        Interpelacje i zapytania radnych.
7.        Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a)      zmiany składu osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie,
b)      zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie,
c)      zmiany składu osobowego Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie,
d)      zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie,
e)      rozpatrzenia  skargi  wniesionej  na  działalność  Dyrektora  Centrum  Sportu  i  Rekreacji

w Augustowie,
f)       skargi  na uchwałę Rady Miejskiej  w Augustowie nr XIII/146/19 z dnia 29 lipca 2019 r.

w sprawie  rozpatrzenia  skargi  wniesionej  na  działalność  Prezesa  Spółki  Wodociągi
i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. w Augustowie,

g)      pozostawienia bez rozpoznania skargi na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,
h)      wyboru ławników,
i)       Miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego części  miasta  Augustowa zwanego

"Ślepsk V",
j)       udzielenia  pomocy  finansowej  Województwu  Podlaskiemu  na  dofinansowanie  realizacji

połączenia kolejowego Białystok-Kowno na odcinku Białystok-granica RP,
k)      wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama

nieruchomość,
l)       zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy,
m)   wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy,
n)      zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r.

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli,
o)      wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  „Two  cities-one  green

region/Dwa miasta – jeden zielony region”,
p)      zmian budżetu miasta na rok 2019,
q)      zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032.
8.      Przyjęcie protokołów z obrad: XIII sesji Rady Miejskiej z 29.07.2019 r. i XIV sesji Rady

Miejskiej z 23.08.2019 r.
9.      Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
10.  Zamknięcie obrad.

/Nagranie-część 1/
Ad.pkt 1    
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:40/.  

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XV sesji Rady
Miejskiej  w Augustowie.  Powitała  Państwa Radnych,  Radnych elektów, Panów Burmistrzów,
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pracowników Urzędu Miejskiego, gości. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności na sali jest
obecnych 20 radnych, więc obrady są prawomocne /0:40/.

 Ad.pkt 2
Złożenie ślubowania przez Radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego złożeniu ślubowania przez Radnych /
1:08/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
nastąpi  złożenie  ślubowania  przez  Radnych  elektów.  Poprosiła  o  zabranie  głosu
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej /1:08/.

Pani  Katarzyna  Raczkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,
że Komisarz Wyborczy w Suwałkach Postanowieniem Nr 186/2019 z dnia 13 sierpnia 2019 r.
w sprawie obsadzenia mandatu radnego stwierdził, iż w związku z wygaśnięciem mandatu
radnego  Rady  Miejskiej  w Augustowie  Pana  Tomasza   Bukłaho,  wybranego  w okręgu
wyborczym nr 3 z listy  nr  17  –  KWW NASZE MIASTO AUGUSTÓW, na  jego  miejsce
wstępuje kandydat,  który w wyborach przeprowadzonych w dniu  21 października 2018 r.
uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł
się  pierwszeństwa  do  objęcia  mandatu  –  Pan Tomasz Dobkowski.  Komisarz  Wyborczy
w Suwałkach Postanowieniem Nr 199/2019 z dnia 18 września 2019 r. w sprawie obsadzenia
mandatu radnego postanowił o wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 2,
właściwym dla wyboru Rady Miejskiej w Augustowie; mandat obejmuje Pan Emilian Jasyen
AL-KHAMERI – kandydat  z listy  nr  17 – KWW NASZE MIASTO AUGUSTÓW, który
w wyborach przeprowadzonych w dniu 21 października 2018 r. uzyskał kolejno największą
liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł się pierwszeństwa do objęcia
mandatu.  Zgodnie  z  art.  23  a  ustawy  o  samorządzie  gminnym  przed  przystąpieniem
do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. Ślubowanie odbywa się w ten sposób,
że po odczytaniu roty wywołani radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie
może być złożone z dodaniem zdania :„Tak mi dopomóż Bóg” /1:18/.
Pani Alicja  Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  odczytała  rotę  ślubowania
o treści:  „Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście
obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej
gminy i jej mieszkańców”. Wywołała Radnego Tomasza Dobkowskiego /3:10/.
 Pan Radny Tomasz Dobkowski złożył ślubowanie /3:42/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wywołała Radnego Emiliana
Jasyena AL-Khameri /3:44/.
 
Pan Radny Emilian Jasyen Al-Khameri złożył ślubowanie /3:48/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:50/.
 
/Oklaski, gratulacje, zdjęcie – 3:55/.
 
Ad.pkt 3 
Przedstawienie porządku obrad.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  przedstawieniu  porządku  obrad  /
4:17/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  punktu  3  porządku  obrad  poświęconego
przedstawieniu  porządku  obrad  /zał.  nr  2/.  Zapytała,  czy  są  uwagi  do  przedstawionego
porządku obrad /4:17/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki  wniósł o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały
w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września
2018  r.  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  celem  dokładnego
przeanalizowania tego projektu uchwały uchwały i wyjaśnienia wszelkich wątpliwości /4:40/.
 
W dyskusji zabrali głos:
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:16/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:27/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:50/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:54/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:56/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:56/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:00/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:02/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:04/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski wniósł o rozpatrzenie ww. projektu uchwały, ponieważ jest
to zgodne z obietnicą daną na sesji 29 lipca /6:06/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:17/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:18/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:37/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:40/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:43/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:44/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:53/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki /6:59/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:40/.
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Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  zgłosił  wniosek  o  wprowadzenie  do
porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji
projektu  pn. “Zmniejszenie  wykluczenia  społecznego  poprzez  promowanie  wolontariatu
i tworzenie infrastruktury na Litwie i w Polsce” /7:48/.
 
Pan Radny Marek Sznejder poinformował, że Klub Koalicji popiera wniosek Pana Radnego
Mirosława Chudeckiego /10:09/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:33/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /10:48/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:56/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /10:58/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:58/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /11:01/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:03/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /11:06/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:10/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /11:11/.
 
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska przystąpi  do przegłosowania wniosków. Przypomniała,  że wniosek Pana Radnego
Marcina  Kleczkowskiego  dotyczy  nie  zdejmowania  z  porządku  obrad  projektu  uchwały
w sprawie    zmiany  Uchwały  Nr  LIII/519/18  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  21
września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, natomiast Pan
Radny Mirosław Chudecki  wniósł  o zdjęcie  projektu uchwały z  porządku obrad.  Poddała
wnioski pod głosowanie /12:25/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Magdalena Śleszyńska
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że za zdjęciem
projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia  21  września  2018  r.  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli
głosowało  18  radnych,  przeciw  3,  głosów wstrzymujących  się  nie  było.  Projekt  uchwały
został zdjęty z porządku obrad. Następnie przystąpiła do przegłosowania wniosku Burmistrza
Miasta dotyczącego wprowadzenia do porządku obrad, w miejsce zdjętego projektu uchwały,
projektu  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na przystąpienie  do  realizacji  projektu
pn. “Zmniejszenie  wykluczenia  społecznego poprzez  promowanie  wolontariatu  i tworzenie
infrastruktury na Litwie i w Polsce” / Reducing social exclusion by promoting volunteering
and creating infrastructure for that in Lithuania and Poland”. Zapytała, czy są uwagi odnośnie
do ujęcia tego podpunktu w miejsce zdjętego projektu uchwały /13:47/.
 
Uwag nie zgłoszono.

Wyniki głosowania
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
 
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Burmistrza  Miasta  został  przyjęty.  Następnie  poddała  pod  głosowanie  porządek  obrad
wraz z przyjętymi zmianami /15:13/.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Wojciech
Walulik, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski
 
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  porządek
obrad został przyjęty /15:55/.

Ad.pkt 4
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Przedstawienie prowadzonych przez młodzież działań w programie Erasmus+, Akcja 1,
Mobilność edukacyjna, wymiana młodzieży (na wniosek Zarządu Towarzystwa Młodego
Krechowiaka).

/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  przedstawieniu  prowadzonych
przez młodzież  działań w programie Erasmus+, Akcja 1,  Mobilność edukacyjna,  wymiana
młodzieży (na wniosek Zarządu Towarzystwa Młodego Krechowiaka) /16:04/.
 
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  punktu  poświęconego  przedstawieniu
prowadzonych  przez  młodzież  działań  w  programie  Erasmus+,  Akcja  1,  Mobilność
edukacyjna, wymiana młodzieży (na wniosek Zarządu Towarzystwa Młodego Krechowiaka –
zał. nr 3) /16:04/.
 
Pani Halina Poźniakowska – Koordynator projektu z ramienia Towarzystwa Młodego
Krechowiaka  przedstawiła  projekt  Erasmus+,  który  był  pierwszym  projektem
zorganizowanym   przy  Towarzystwie  Młodego  Krechowiaka.  Poinformowała  o  sześciu
projektach przeprowadzonych przy Augustowskim Stowarzyszeniu Kulturalno-Społecznym
działającym na terenie Augustowa. Projekty przeprowadzała zazwyczaj młodzież z Zespołu
„Bystry”.  Zasugerowała  zachęcanie  młodzieży  do  pozyskiwania  środków  z  funduszy
europejskich /16:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  udzieliła głosu młodzieży /
18:04/.
 
Młodzież  zaprezentowała  możliwości,  które  daje  program  Erasmus+,  omówiła  realizację
projektów  umożliwiających  rozwój  pasji,  prowadzonych  na rzecz  rozwoju  własnego
i rówieśników,  przedstawiła  w  formie  prezentacji  multimedialnej  działania  dotyczące
wymiany młodzieży.  Wręczono broszurę pt. „Zdrowy dzień młodego Europejczyka” /18:07/.
 
/Oklaski /27:59/.
 
Młodzież podziękowała za możliwość promowania programu Erasmus+ /28:08/.
 
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  podziękowała  młodzieży
i życzyła dalszych sukcesów /28:24/.
 
/Oklaski /28:28/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /28:36/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /28:39/.
 
/Oklaski/29:09/.

Głos z sali /29:16/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /29:23/.
 Głos z sali /29:30/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /29:30/.
 

Ad.pkt 5 
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /29:37/.
 
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do realizacji punktu 5 poświęconego sprawozdaniu z działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /29:37/.
 
Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  przedstawił  sprawozdanie  ze  swojej
działalności.  Następnie podziękował seniorom, których praca włożona w badania działania
transportu publicznego w Augustowie pomogła fachowcom wyciągnąć odpowiednie wnioski,
jeśli  chodzi  o  analizę  obecnego  układu  komunikacji  miejskiej  i oczekiwań  dotyczących
przyszłej sieci /30:06/.
 
/Oklaski/41:47/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zaprosiła seniorów /41:52/.
 
Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  i  Pan  Michał  Kotarski  –  Kierownik
Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Administracyjnych  wręczyli  na  piśmie  podziękowania
i kwiaty seniorom /42:12/.
 
/Gratulacje, pamiątkowe zdjęcie, oklaski / /43:23/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:04/.
 
Głos z sali /44:43/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:44/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /44:50/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:09/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /45:16/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:10/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /46:15/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:43/.
 
Senior /Sybirak/ /46:57/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /47:49/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /48:01/.
 
Głos z sali /48:59/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /49:00/.
 
Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /49:06/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:17/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /50:26/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:08/.
 
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /51:15/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:04/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /54:11/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /55:11/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /55:15/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:58/.
 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /58:05/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /58:32/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /58:38/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:34/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /59:39/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:25/.
 
Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:32/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:44/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /1:00:49/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:09/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:01:17/.



10

 Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:00/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /1:02:11/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:24/.
 
Ad.pkt 6 
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
1:02:25/.
 
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  punktu  6  porządku  obrad  poświęconego
interpelacjom i zapytaniom radnych. Poprosiła o składanie interpelacji /1:02:25/.
 
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka – złożyła interpelacje /1:02:40/ / - w załączeniu/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przypomniała  o  wymogu
składania interpelacji i zapytań w formie pisemnej /1:06:27/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski złożył interpelacje /1:06:43/ /-w załączeniu/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:10:11/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:10:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:10:14/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:10:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:22/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:15:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:25/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:15:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:10/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:16:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:11/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:16:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:30/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:17:15/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:48/

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:17:52/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:17/.

Pan Radny Wojciech Walulik /1:18:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:57/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:19:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:13/.

Pan Radny Rafał Harasim złożył interpelację /1:19:31/ /-w załączeniu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:20:48/.

Pan Radny Adam Sieńko złożył interpelacje /1:20:53/ /-w załączeniu/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:22:08/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:22:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:22:53/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:23:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:24/.

Pani  Radna  Magdalena  Śleszyńska  złożyła interpelację,  aby  we  wspomnianym  przez
Panią Radną  Aleksandrę  Sigillewską  regulaminie  i  cenniku  udostępnienia  basenu  zostały
uwzględnione wszystkie dzieci chodzące do szkół na terenie miasta Augustowa /interpelacja
będzie złożona na piśmie/ /1:23:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:50/.

Pan  Radny  Tomasz  Miklas  zapytał,  jaką  szkołę  planuje  utworzyć  Miasto  w  budynku
po dawnym Gimnazjum nr 2. Zwrócił się o przedstawienie zasad przedłużania dzierżaw 3 –
letnich.  Poinformował,  że  chciałby  odnieść  się  do  wypowiedzi  Pana  Radnego  Dariusza
Ostapowicza /1:23:57/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:24:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:27/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /1:24:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:24:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:36/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki złożył interpelację w sprawie postawienia koszy na śmieci
przy ul. Wypusty i ul. Arnikowej /1:24:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:25:09/.

Pan Radny Wojciech Walulik złożył interpelacje /1:25:21/ /- w załączeniu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:16/.

Pan Radna Aleksandra Sigillewska złożyła interpelację /1:31:23/ /-w załączeniu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:32:28/.

Pani  Katarzyna  Raczkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła,
aby przyjrzeć  się  okolicy  ul.  Nadrzecznej  i  ul. Złotej.  Poinformowała,  że  jest  to  głos
mieszkańców  sprzątających  po swoich   pupilach,  którzy  nie  mają  gdzie  wyrzucić
woreczków /1:32:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:32:55/.

Pan Radny Tomasz Miklas  zapytał, czy Miasto zamierza odwołać się do NSA w sprawie
przedszkola Montessori /1:33:05/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  ogłosiła  pięciominutową
przerwę w obradach /1:33:14/.

/Przerwa: 1:33:33 – 1:44:49/.

Ad.pkt 7a 
Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  zmiany składu osobowego Komisji  skarg,
wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie /1:44:50/.

Po  wznowieniu  obrad  po  przerwie,  Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady
Miejskiej  poinformowała,  że  Rada  Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu
uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosiła o zgłaszanie kandydatur /1:44:50/.

Pani  Radna  Sylwia  Bielawska  zgłosiła  kandydaturę  Pana  Radnego  Emiliana  Jasyena
Al - Khameri /1:45:24/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  Pan  Radny
Emilia Jasyen Al.-Khameri wyraża zgodę na kandydowanie /1:45:37/.

Pan Radny Emilian Jasyen Al.-Khameri /1:46:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:01/.

Pan Radny Emilian Jasyen Al-Khameri wyraził zgodę na kandydowanie /1:46:05/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  kandydaturę
Pana Radnego Emiliana Jasyena Al-Khameri pod głosowanie /1:46:07/.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,  Wojciech  Walulik,
Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Marek Sznejder

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  Pan Radny
Emilian Jasyen Al-Khameri został powołany do składu Komisji skarg, wniosków i petycji
Rady Miejskiej w Augustowie /1:47:45/.
/Uchwała Nr XV/151/19 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji skarg, wniosków
i petycji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  –  stanowi  załącznik  nr  4  do  niniejszego
protokołu/.

Ad.pkt 7b
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie /1:47:58/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu
osobowego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Poprosiła  o  zgłaszanie
kandydatur /1:47:58/.

Pani  Radna  Sylwia  Bielawska  zgłosiła  kandydaturę  Pana  Radnego  Tomasza
Dobkowskiego /1:48:17/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  Pan  Radny
Tomasz Dobkowski wyraża zgodę na kandydowanie /1:48:26/.
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Pan Radny Tomasz Dobkowski wyraził zgodę /1:48:30/.
Więcej  kandydatur  nie  zgłoszono  i  Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady
Miejskiej  poddała  kandydaturę  Pana Radnego  Tomasza  Dobkowskiego  pod  głosowanie  /
1:48:32/.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,  Wojciech  Walulik,
Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Marek Sznejder

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  Pan Radny
Tomasz  Dobkowski  został  powołany  do  składu  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej
w Augustowie /1:49:32/.
/Uchwała  Nr  XV/152/19  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Augustowie – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 7c 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji do spraw
Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie /1:49:42/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu
osobowego Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosiła o zgłaszanie
kandydatur /1:49:42/.

Pani  Izabela  Agnieszka  Piasecka  zgłosiła  kandydaturę  Pana  Radnego  Adama  Sieńko  /
1:50:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Pan radny Adam
Sieńko wyraża zgodę na kandydowanie /1:50:07/.

Pan Radny Adam Sieńko wyraził zgodę /1:50:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:11/.

Pani  Radna  Sylwia  Bielawska  zgłosiła  kandydaturę  Pana  Radnego  Emiliana  Jasyena
Al – Khameri /1:50:17/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  Pan  Radny
Emilian Jasyen Al-Khameri wyraża zgodę na kandydowanie /1:50:21/.

 Pan Emilian Jasyen Al-Khameri wyraził zgodę /1:50:26/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  poinformowała,  że  obie  kandydatury  będą  przegłosowane
oddzielnie. Poddała pod głosowanie kandydaturę Pana Radnego Adama Sieńko /1:50:27/.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,  Wojciech  Walulik,  Mirosław  Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Marek Sznejder

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  Pan Radny
Adam  Sieńko  został  powołany  do  składu  Komisji  do  spraw  Budżetu  Rady  Miejskiej
w Augustowie.  Poddała  pod  głosowanie  kandydaturę  Pana  Radnego  Emiliana  Jasyena
Al - Khameri /1:52:58/.

Wyniki głosowania
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  Pan Radny
Emilian  Jasyen  Al-Khameri  został  powołany  do składu  Komisji  do  spraw Budżetu  Rady
Miejskiej w Augustowie.
/Uchwała Nr XV/153/19 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji do spraw Budżetu
Rady Miejskiej w Augustowie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 7d 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju
Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie /1:53:54/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu
osobowego  Komisji  Rozwoju  Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Poprosiła  o  zgłaszanie
kandydatur /1:53:54/.

Pani  Radna  Sylwia  Bielawska  zgłosiła  kandydaturę  Pana  Radnego  Tomasza
Dobkowskiego /1:54:10/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  Pan  Radny
Tomasz Dobkowski wyraża zgodę na kandydowanie /1:54:14/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski wyraził zgodę /1:54:16/.

Więcej  kandydatur  nie  zgłoszono  i  Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady
Miejskiej  poddała  kandydaturę  Pana Radnego  Tomasza  Dobkowskiego  pod  głosowanie  /
1:54:18/.

Wyniki głosowania
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder,  Magdalena Śleszyńska,  Wojciech 
Walulik, Mirosław Zawadzki

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  Pan Radny
Tomasz  Dobkowski  został  powołany  do  składu  Komisji  Rozwoju  Rady  Miejskiej
w Augustowie /1:55:20/.
/Uchwała Nr XV/154/19 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji do spraw Budżetu
Rady Miejskiej w Augustowie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 7e 
Rozpatrzenie  projektu  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  wniesionej  na  działalność
Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej
na działalność Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie /1:55:32/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
wniesionej  na działalność  Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji  w Augustowie.  Poprosiła
Przewodniczącą Komisji skarg, wniosków i petycji o przedstawienie opinii Komisji /1:55:32/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała, że Komisja skarg, wniosków i petycji pochyliła się nad projektem uchwały
dotyczącym  skargi  jednego  z  mieszkańców  na  działalność  dyrektora  Centrum  Sportu
i Rekreacji. Po przyjrzeniu się sprawie Komisja wysnuła wniosek, że Pan Dyrektor próbował
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konsekwentnie  realizować  założenia  uchwały  Rady  Miejskiej,  w  związku  z  czym
jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną  /1:56:01/.

Głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej
poddała projekt uchwały pod glosowanie /1:56:43/.

Wyniki głosowania
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XV/155/19 w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Dyrektora Centrum
Sportu i Rekreacji w Augustowie została podjęta /1:57:46/.
/Uchwała Nr XV/155/19 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 7f
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  na  uchwałę  Rady  Miejskiej
w Augustowie  nr XIII/146/19  z dnia  29 lipca  2019 r.  w sprawie  rozpatrzenia  skargi
wniesionej  na działalność  Prezesa  Spółki  Wodociągi  i Kanalizacje  Miejskie  Sp.  z o.o.
w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  skargi  na  uchwałę  Rady
Miejskiej w Augustowie nr XIII/146/19 z dnia 29 lipca 2019 r. w sprawie rozpatrzenia skargi
wniesionej  na  działalność  Prezesa  Spółki  Wodociągi  i Kanalizacje  Miejskie  Sp.  z o.o.
w Augustowie /1:57:53/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
wniesionej  na  działalność  Prezesa  Spółki  Wodociągi  i Kanalizacje  Miejskie  Sp.  z o.o.
w Augustowie.  Poprosiła  Przewodniczącą  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /1:57:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że Komisja
skarg, wniosków i petycji wypracowała takie stanowisko, aby skargę jednego z mieszkańców
Augustowa przekazać do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego /1:58:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /1:58:54/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:58:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:41/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /1:59:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:44/.

Wyniki głosowania
ZA:  13,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  7,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Tomasz Miklas,  Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna Raczkowska, Jolanta
Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Leszek Stanisław Cieślik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka,
Adam Sieńko, Marek Sznejder, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XV/156/19 w sprawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej  w Augustowie nr XIII/146/19
z dnia 29 lipca 2019 r. w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Prezesa Spółki
Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. w Augustowie została podjęta /2:00:26/.
/Uchwała Nr XV/156/19 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 7g 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  pozostawienia  bez  rozpoznania  skargi
na działalność Burmistrza Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania
skargi na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /2:00:51/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez
rozpoznania skargi na działalność Burmistrza Miasta Augustowa. Poprosiła Przewodniczącą
Komisji skarg, wniosków i petycji o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie  /
2:00:51/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji przedstawiła
opinię  Komisji  skarg,  wniosków i  petycji,  która  zapoznała  się  z  dokumentacją  dotyczącą
inwestycji „Rewitalizacja Parku Herberta w Augustowie”. Pismo, które wpłynęło do Urzędu
Miejskiego  jest  anonimem,  więc  takie  skargi  pozostawia  się  bez  rozpoznania,  dlatego
Komisja rekomenduje podjęcie uchwały w sprawie pozostawienie bez rozpoznania skargi na
działalność Burmistrza Miasta Augustowa. Ponadto zwróciła się z prośbą, aby osoba, która
nie ma cywilnej odwagi podpisać się swoim prawdziwym imieniem i nazwiskiem zaufała
Komisji i nie bała się ujawniać swoich prawdziwych personaliów, ponieważ Komisja działa
sprawnie, chętnie przygląda się  wszelkim problemom i w końcu będzie mogła rozpatrywać
takie skargi /2:01:13/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:02:29/.
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:02:35/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /2:02:49/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:02:55/.

Więcej głosów w dyskusji  nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie /2:03:36/.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Adam Sieńko

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XV/157/19 w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi na działalność Burmistrza
Miasta Augustowa została podjęta /2:04:23/.
/Uchwała Nr XV/157/19 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 7h 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyboru ławników/2:04:28/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  punktu  7h  porządku  obrad  poświęconego
wyborowi ławników. Poprosiła o zabranie głosu Pana Leszka Cieślika – Przewodniczącego
Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych /2:04:28/.

Pan  Leszek  Stanisław  Cieślik  –  Przewodniczący  Zespołu  do  spraw  zaopiniowania
kandydatów na ławników do sądów powszechnych  poinformował,  że  Zespół  do  spraw
zaopiniowania  kandydatów  na  ławników  do  sądów  powszechnych  na  posiedzeniu
13.08.2019 r.  wypracował  stosowną  opinię,  którą Państwo  Radni  otrzymali  w  materiałach
na sesję /zał. nr 11/. Zespół wszystkie zgłoszone kandydatury zaopiniował pozytywnie, uznał,
że spełniają one wszystkie określone prawem warunki. W związku z RODO, jeżeli Państwo
Radni  chcieliby  zapoznać  się  ze szczegółową  dokumentacją  i  materiałem  w  stosunku
do poszczególnych osób, po ogłoszeniu przerwy w obradach radni, którzy mają wątpliwości
w stosunku  do  kandydatów  będą  mogli  zasięgnąć  więcej  informacji  i  zapoznać  się
z dokumentacją.  Natomiast,  jeżeli  nie  ma  takiej  potrzeby,  to  Rada  Miejska  przystąpi
do głosowania, zgodnie z rekomendacją Zespołu powołanego przez Radę /2:04:57/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy istnieje potrzeba
ogłoszenia przerwy w obradach. Wniosków nie zgłoszono. Przypomniała, że wybór ławników
następuje  w  drodze  tajnego  głosowania.  Poprosiła  Wiceprzewodniczącą  Rady  Miejskiej
o odczytanie, w jaki sposób powinno przebiegać głosowanie /2:06:58/.
Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała informację
dotyczącą głosowania, które przeprowadza powołania spośród Radnych Komisja Skrutacyjna.
Głosowanie  odbywa  się  przy  pomocy  kart  do  głosowania  sporządzonych  odrębnie  dla
każdego  sądu.  Rada  w  dniu  dzisiejszym  wybiera  ławników  do  orzekania  w  Sądzie
Okręgowym w Suwałkach, w tym do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy oraz do
orzekania w Sądzie Rejonowym w Augustowie /2:07:39/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  zaproponowała  powołanie
trzyosobowej  Komisji  Skrutacyjnej,  która  przeprowadzi  głosowanie  w  sprawie  wyboru
ławników  zarówno  do  Sądu  Okręgowego  i  Sądu  Rejonowego.  Zapytała,  czy  są  inne
propozycje.  /2:08:27/.

Uwag nie zgłoszono.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  o  zgłaszanie
kandydatur do Komisji Skrutacyjnej /2:08:50/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zgłosiła swoją kandydaturę /2:08:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:09:02/.

Pan Radny Mirosław Chudecki zgłosił swoją kandydaturę /2:09:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:09:16/.

Pan  Radny  Leszek  Stanisław  Cieślik  zgłosił  kandydaturę  Pani  Radnej  Agnieszki
Mroziewskiej /2:09:22/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała,  czy  Pani  Radna
Agnieszka Mroziewska wyraża zgodę na kandydowanie /2:09:25/.

Pani Radna Agnieszka Mroziewska wyraziła zgodę /2:09:30/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zaproponowała
przegłosowanie całego składu Komisji Skrutacyjnej. /2:09:31/.

Uwag nie zgłoszono.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  skład  Komisji
Skrutacyjnej pod głosowanie /2:09:46/.

Wyniki głosowania
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (21)
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 Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Komisja
Skrutacyjna została powołana. Komisja wybierze spośród siebie Przewodniczącego. Ogłosiła
przerwę w obradach do czasu przygotowania zasad głosowania i kart do głosowania /2:10:46/.

Przerwa /2:11:01 – 2:21:52/.

Po  wznowieniu  obrad  po  przerwie,  Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady
Miejskiej  poprosiła  Komisję  Skrutacyjną  o  przeprowadzenie  głosowania.  Udzieliła  głosu
Pani Magdalenie  Śleszyńskiej  –  Przewodniczącej  Komisji  Skrutacyjnej  o  przedstawienie
zasad głosowania /2:21:52/.

Pani  Magdalena  Śleszyńska  –  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  przystąpiła
do przedstawienia zasad głosowania /zał. nr 12//2:22:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:22:29/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Przewodnicząca Komisji  Skrutacyjnej  odczytała  zasady
głosowania.  Poprosiła  członków  Komisji  Skrutacyjnej  o  rozdanie  kart  do głosowania  w
sprawie wyboru ławnika do orzekania w Sądzie Rejonowym w Augustowie /2:22:40/.

Po  rozdaniu  przez  Komisję  Skrutacyjną  kart  do  głosowania,  Pani  Magdalena
Śleszyńska – Przewodnicząca Komisji  Skrutacyjnej  odczytała kolejno z listy obecności
nazwiska radnych, którzy podchodzili do urny i wrzucali karty do głosowania /2:27:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę w obradach
celem  ustalenia  przez  Komisję  Skrutacyjną  wyników  głosowania  w  sprawie  wyboru
ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Augustowie /2:30:17/.

Przerwa /2:30:20 – 2:37:09/.

Po  wznowieniu  obrad  po  przerwie,  Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca
Rady Miejskiej  poprosiła  Przewodniczącą  Komisji  Skrutacyjnej  o  odczytanie  protokołu
Komisji Skrutacyjnej /2:37:09/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  odczytała protokół
Komisji  Skrutacyjnej  /zał.  nr  13/.  Następnie  poprosiła  członków  Komisji  Skrutacyjnej
o rozdanie  kart  do głosowania  w  sprawie  wyboru  ławników  do  orzekania  w  Sądzie
Okręgowym w Suwałkach /2:37:27/.

Po rozdaniu przez Komisję Skrutacyjną kart do głosowania,  Pani Magdalena Śleszyńska –
Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  odczytywała  kolejno  z  listy  obecności  nazwiska
radnych, którzy podchodzili do urny i wrzucali karty do głosowania /2:29:56/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę w obradach
celem  ustalenia  przez  Komisję  Skrutacyjną  wyników  głosowania  w  sprawie  wyboru
ławników do Sądu Okręgowego w Suwałkach /2:42:14/.

Przerwa /2:42:15-2:53:04/.

Po  wznowieniu  obrad  po  przerwie,  Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady
Miejskiej  poprosiła Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu Komisji
Skrutacyjnej /2:53:04/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  odczytała protokół
Komisji Skrutacyjnej /zał. nr 14/ /2:53:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:55:18/.

/Uchwała  nr  XV/158/19  w  sprawie  wyboru  ławników  stanowił  załącznik  nr  15
do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7i 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  Miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego części miasta Augustowa zwanego "Ślepsk V".
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  Miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego "Ślepsk V" /2:55:26/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa zwanego "Ślepsk V". Poprosiła
Wiceprzewodniczącego  Komisji  Rozwoju  o  przedstawienie  opinii  Komisji  w  powyższej
sprawie /2:55:26/.

Pan  Dariusz  Ostapowicz  –  Wiceprzewodniczący  Komisji  Rozwoju  poinformował,
że Komisja  Rozwoju  na  posiedzeniu  24.09.2019  r.  zapoznała  się  z  projektem  uchwały
w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta  Augustowa
zwanego  „Ślepsk  V”.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały 8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych   i
przy braku głosów wstrzymujących się, w tej samej sprawie Komisja Uzdrowiskowa wyraziła
pozytywną  opinię  7  głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów
wstrzymujących się /2:55:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:45/.

Pan Marek Sadowski – Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej /
2:57:07/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  uwagi  do  planu
pod głosowanie /2:59:29/.

Pani  Katarzyna  Raczkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  treść
pierwszego głosowania /2:59:39/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:00:12/.

Pierwsze głosowanie: 
Nie uwzględnia  się  uwagi,  złożonej  w dniu 19.08.2019 r.,  dotyczącej  rozszerzenia  terenu
objętego projektem miejscowego planu do działki nr 62/7 oraz przeznaczenia działki nr 62/7
pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną - rozpatrzonej negatywnie w dniu 13.09.2019 r.
przez Burmistrza Miasta Augustowa.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Magdalena Śleszyńska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie drugą
uwagę /3:00:25/.

Pani  Katarzyna  Raczkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej odczytała  treść
drugiego głosowania /3:00:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:01:24/.

Drugie głosowanie:
Nie uwzględnia się uwagi, złożonej w dniu 21.08.2019 r., dotyczącej rozszerzenia terenu
objętego projektem miejscowego planu do działek nr 8, 62/4, 62/6, 784/1, 784/2 oraz
przeznaczenia działek nr 8, 62/4, 62/6, 784/1, 784/2 pod działki budowlane – rozpatrzonej
negatywnie w dniu 13.09.2019 r. przez Burmistrza Miasta Augustowa..

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA(21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena Śleszyńska,  Wojciech  Walulik,
Mirosław Zawadzki

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
trzecią uwagę /3:01:35/.
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Pani  Katarzyna Raczkowska –  Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  odczytała  trzecią
treść uwagi /3:01:44/.

Trzecie głosowanie:
 Nie uwzględnia się uwagi, złożonej w dniu 23.08.2019 r., dotyczącej objęcia działki nr 62/6
opracowaniem  miejscowego  planu  i  przeznaczenia  jej  pod  zabudowę  mieszkaniową
jednorodzinną  -  rozpatrzonej  negatywnie  w  dniu  13.09.2019  r.  przez  Burmistrza  Miasta
Augustowa.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Wojciech  Walulik,
Mirosław Zawadzki

 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:02:13/.

Pani  Katarzyna  Raczkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej odczytała  treść
czwartego głosowania /3:02:39/.

Czwarte głosowanie:
Głosowanie  nad  stwierdzeniem  nienaruszenia  przez  Miejscowy  plan  zagospodarowania
przestrzennego części miasta Augustowa, zwany „Ślepsk V” ustaleń Studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Wojciech  Walulik,
Mirosław Zawadzki

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie  /3:03:11/.

Pani  Katarzyna  Raczkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  treść
piątego głosowania /3:03:30/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:03:46/.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena Śleszyńska,  Wojciech  Walulik,
Mirosław Zawadzki
 
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XV/159/19 w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta
Augustowa zwanego "Ślepsk V” została podjęta /3:03:56/.
/Uchwała Nr XV/159/19 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5j 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu
Podlaskiemu  na  dofinansowanie  realizacji  połączenia  kolejowego  Białystok-Kowno
na odcinku Białystok-granica RP.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Województwu Podlaskiemu na dofinansowanie realizacji  połączenia kolejowego Białystok-
Kowno na odcinku Białystok-granica RP/3:04:05/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Województwu Podlaskiemu na dofinansowanie realizacji połączenia kolejowego
Białystok-Kowno  na odcinku  Białystok-granica  RP.  Poprosiła  Przewodniczącą  Komisji
ds. Budżetu o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /3:04:28/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że Komisja  ds.  Budżetu  na  posiedzeniu  23.09.2019  r.  zapoznała  się
z projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu
na dofinansowanie realizacji połączenia kolejowego Białystok-Kowno na odcinku Białystok-
granica  RP.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu  Komisja  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych   i
przy braku głosów wstrzymujących się /3:04:39/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie /3:05:11/. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (18)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Wojciech Walulik

PRZECIW (1)
Magdalena Śleszyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dariusz Ostapowicz, Mirosław Zawadzki

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XV/160/19  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Województwu  Podlaskiemu
na dofinansowanie realizacji połączenia kolejowego Białystok-Kowno na odcinku Białystok-
granica RP została podjęta /3:05:54/.
/Uchwała Nr XV/160/19 – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7k 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /3:06:08/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody
na zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której  przedmiotem  jest  ta  sama  nieruchomość.
Poprosiła  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Rozwoju  o  przedstawienie  opinii  Komisji
w powyższej sprawie /3:06:28/.

Pan  Dariusz  Ostapowicz  –  Wiceprzewodniczący  Komisji  Rozwoju  poinformował,
że Komisja  Rozwoju  na  posiedzeniu  24.09.2019  r.  zapoznała  się  z  projektem  uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest
ta  sama  nieruchomość.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  i przy
braku głosów wstrzymujących się /3:06:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /3:07:01/.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Wojciech
Walulik, Mirosław Zawadzki
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XV/161/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której
przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta /3:07:29/.
/Uchwała Nr XV/161/19 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7l 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących
w skład mieszkaniowego zasobu gminy.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy/3:07:42/. 

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania
lokali  wchodzących  w skład  mieszkaniowego  zasobu  gminy.  Poprosiła
Wiceprzewodniczącego  Komisji  Rozwoju  o  przedstawienie  opinii  Komisji  w  powyższej
sprawie /3:07:42/.

Pan  Dariusz  Ostapowicz  –  Wiceprzewodniczący  Komisji  Rozwoju  poinformował,
że Komisja  Rozwoju  na  posiedzeniu  24.09.2019  r.  zapoznała  się  z  projektem  uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest
ta  sama  nieruchomość.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych   i
przy 1 głosie wstrzymującym się /3:08:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /3:08:29/.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Wojciech  Walulik,  Mirosław
Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Izabela Agnieszka Piasecka

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XV/162/19 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego
zasobu gminy została podjęta /3:07:29/.
/Uchwała Nr XV/162/19 – stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7m 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wieloletniego  programu  gospodarowania
mieszkaniowym zasobem gminy.
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/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wieloletniego  programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy/3:09:09 /.
 
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania
lokali  wchodzących  w skład  mieszkaniowego  zasobu  gminy.  Poprosiła
Wiceprzewodniczącego  Komisji  Rozwoju  o  przedstawienie  opinii  Komisji  w  powyższej
sprawie /3:09:09/.
Pan  Dariusz  Ostapowicz  –  Wiceprzewodniczący  Komisji  Rozwoju  poinformował,
że Komisja  Rozwoju  na  posiedzeniu  24.09.2019  r.  zapoznała  się  z  projektem  uchwały
w sprawie  wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  gminy.
Po analizie przedstawionego dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt
uchwały 8 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych  i przy braku głosów wstrzymujących się /
3:09:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:10:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:50/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:11:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:43/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:13:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:14:59/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:15:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:15:42/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:15:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:16:25/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:16:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:16:36/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:16:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:17:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:17:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:19:43/.
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Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskusji /
3:20:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:20:21/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:20:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:20:35/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:20:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:20:47/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:20:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:20:54/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:20:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:21:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:21:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:21:26/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:21:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:22:15/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:22:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:22:47/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:22:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:33/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:23:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:46/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:23:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:52/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:23:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:37/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:24:52/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:01/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:26:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:15/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:26:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:01/.

Pan Radny Wojciech Walulik /3:28:24/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek formalny Pani Radnej Jolanty Onety Roszkowskiej w sprawie zamknięcia dyskusji /
3:29:30/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder, Wojciech Walulik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty. Poddała projekt uchwały pod głosowanie /3:30:07/.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW(9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Marek  Sznejder,
Wojciech Walulik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XV/163/19 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem
gminy została podjęta /3:30:57/.
/Uchwała Nr XV/163/19 – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 

Ad .pkt 7n 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do
realizacji  projektu  pn.  “Zmniejszenie  wykluczenia  społecznego  poprzez  promowanie
wolontariatu i tworzenie infrastruktury na Litwie i w Polsce/ Reducing social exclusion
by  promoting  volunteering  and  creating  infrastructure  for  that  in  Lithuania  and
Poland”.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie do realizacji projektu pn. “Zmniejszenie wykluczenia społecznego poprzez
promowanie wolontariatu i tworzenie infrastruktury na Litwie i w Polsce/ Reducing social
exclusion by promoting volunteering and creating infrastructure for that in Lithuania and
Poland”/ 3:31:19 /.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  “Zmniejszenie  wykluczenia  społecznego  poprzez
promowanie wolontariatu i tworzenie infrastruktury na Litwie i w Polsce/ Reducing social
exclusion  by promoting  volunteering and creating  infrastructure for  that  in  Lithuania and
Poland”/3:31:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta omówił ww. projekt uchwały
/3:32:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /3:32:22/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie  /3:33:51/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Leszek Stanisław Cieślik
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XV/164/19  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.
“Zmniejszenie  wykluczenia  społecznego  poprzez  promowanie  wolontariatu  i tworzenie
infrastruktury na Litwie i w Polsce/ Reducing social exclusion by promoting volunteering and
creating infrastructure for that in Lithuania and Poland została podjęta /3:34:40/.
/Uchwała Nr XV/164/19 – stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt 7o 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do
realizacji projektu pn."Two cities-one green region/Dwa miasta-jeden zielony region".
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn."Two cities-one  green region/Dwa miasta-jeden
zielony region"/3:34:56 /.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn."Two  cities-one  green  region/Dwa  miasta-jeden
zielony  region".  Poprosiła  Przewodniczącą  Komisji  ds.  Budżetu  o  przedstawienie  opinii
Komisji                       w powyższej sprawie /3:34:56/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że Komisja  ds.  Budżetu  na  posiedzeniu  23.09.2019  r.  zapoznała  się
z  projektem  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu
pn."Two cities-one  green region/Dwa miasta-jeden  zielony region".  Komisja   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych  i przy
1 głosie wstrzymującym się /3:35:15 /.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /3:35:41/.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Wojciech  Walulik,
Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XV/165/19 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn."Two
cities-one green region/Dwa miasta-jeden zielony region" została podjęta /3:36:14/.
/Uchwała Nr XV/165/19 – stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/. 
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Ad. pkt 7p 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2019 /3:36:21/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta
na rok 2019. Poprosiła Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu o przedstawienie opinii Komisji
w powyższej sprawie /3:36:21/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że Komisja  ds.  Budżetu  na  posiedzeniu  23.09.2019  r.  zapoznała  się
z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019. Komisja  pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały 2 głosami za, przy braku głosów przeciwnych   i
przy 3 głosach wstrzymujących się /3:36:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:03/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:37:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:50/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:38:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:38:33/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:38:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:05/.

Pan Radny Adam Sieńko  złożył  wniosek formalny o zwiększenie środków w par.92605
z kwoty  300.000 zł  na 500.000 zł  na  finansowanie  zadań w zakresie  kultury  fizycznej  -
dotacje  stowarzyszeniom  sportowym.  Kwotę  200.000  zł  pokryć  z  par.70005  wykup
nieruchomości, czyli zmniejszenie kwoty przeznaczonej na wykupy z 1,6 mln zł na 1,4 mln zł
/3:55:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:56:28/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:56:49/.

/Nagranie-część 2/

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /0:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:24/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:01/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /8:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:43/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /9:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /13:00/.
Pan Radny Tomasz Dobkowski /13:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /14:17/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /14:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:48/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka   złożyła wniosek w sprawie przesunięcia kwoty
z par. 630 Turystyka - 100.000 zł i z par. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami -
kwota 150.000 zł na drogi publiczne do par. 616 na program Rozwój sieci dróg miejskich -
przebudowa ulicy Robotniczej, Jeziornej i Klubowej /15:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /16:17/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik  Miasta /16:35/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /17:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:33/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik  Miasta /18:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /19:24/.

Pan Radny Adam Sieńko /19:27/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik  Miasta /19:47/.

Pan Radny Adam Sieńko /19:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:24/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /20:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /22:24/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /23:09/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:52/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /24:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:36/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /25:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /29:07/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /29:11/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /31:01/.

Pan Radny Wojciech Walulik /31:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:06/.

Pan Radny Wojciech Walulik /33:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:59/.

Pan Radny Tomasz Miklas /34:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /34:57/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /35:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /37:10/.

Pan Radny Rafał Harasim /37:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /39:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /39:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:53/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
42:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:27/.

Pan Radny Wojciech Walulik /47:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:02/.

Pani Radna Izabela Piasecka /48:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:15/.
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /50:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:57/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /52:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /53:27/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /53:34/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /53:50/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /53:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /58:14/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /58:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:18/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /59:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:31/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /59:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:14/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska zgłosiła wniosek o zamknięcia dyskusji /1:01:21/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  ww.  wniosek
pod głosowanie 1:02:26/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (7)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Agnieszka Mroziewska, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
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Pani Radnej  Jolanty  Onety  Roszkowskiej  został  przyjęty.  Ogłosiła  przerwę  w obradach  /
1:03:49/.

Przerwa /1:03:57 – 1:14:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poddała pod głosowanie wniosek Pana Radnego Adama Sieńko /1:14:22/.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Marek  Sznejder,
Wojciech Walulik
PRZECIW (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska,  Mirosław Zawadzki

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Pana Radnego Adama Sieńko został odrzucony /1:15:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:16:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:39/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:16:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:08/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:!8:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:41/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:18:47/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek Pani Radnej Izabeli Piaseckiej /1:20:34/.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (10)
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Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder, Wojciech Walulik
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Pani Radnej  Izabeli  Piaseckiej  został  odrzucony.  Poddała  pod głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019 /1:21:11/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Marek  Sznejder,
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XV/166/19 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019 została podjęta /1:21:56/.
/Uchwała Nr XV/166/19 – stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt 7r 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2019-2032.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032 /1:22:06/.
 
Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2019-2032.  Poprosiła  Przewodniczącą
Komisji ds. Budżetu o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /1:22:06/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że Komisja  ds.  Budżetu  na  posiedzeniu  23.09.2019  r.  zapoznała  się
z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa
na lata 2019-2032. Komisja  pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 2 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych   i przy 3 głosach wstrzymujących się /1:22:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:22:56/.

Pan Sławomir Sieczkowski /1:23:06/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie /1:23:27/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

PRZECIW (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Marek  Sznejder,
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XV/167/19 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata
2019-2032 została podjęta /1:24:05/.
/Uchwała Nr XV/167/19 – stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt 8
Przyjęcie protokołów z obrad: XIII sesji Rady Miejskiej z 29.07.2019 r. i XIV sesji Rady
Miejskiej z 23.08.2019 r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęcia protokołów z obrad: XIII
sesji Rady Miejskiej z 29.07.2019 r. i XIV sesji Rady Miejskiej z 23.08.2019 r. 1:24:14/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  uwagi
do protokołów z obrad XIII sesji Rady Miejskiej z 29.07.2019 r. i XIV sesji Rady Miejskiej
z 23.08.2019 r. Uwag nie zgłoszono. Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół
z obrad XIII sesji Rady Miejskiej z 29.07.2019 r. /1:24:14/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Alicja  Dobrowolska,
Rafał Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Emilian Al-Khameri, Tomasz Dobkowski, Wojciech Walulik
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że protokół
z obrad XII sesji  Rady Miejskiej z 29.07.2019 r. został  przyjęty. Poddała pod głosowanie
protokół z obrad: XIV sesji Rady Miejskiej z 23.08.2019 r. /1:25:03/.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Alicja  Dobrowolska,
Rafał Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Emilian Al-Khameri, Tomasz Dobkowski, Adam Sieńko, Wojciech Walulik
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że protokół
z obrad XIV sesji Rady Miejskiej z 23.08.2019 r. został przyjęty /1:25:36/.

Ad. pkt 9 
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  wolnym  wnioskom  i  omówieniu
interpelacji i zapytań radnych /1:25:46/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  realizacji  punktu  9  porządku  obrad  poświęconego  wolnym
wnioskom i omówieniu interpelacji i zapytań radnych /1:25:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta poinformował, że odpowiedzi
na interpelacje będą udzielone w formie pisemnej, natomiast już teraz chciałby odnieść się
do kilku kwestii poruszonych w interpelacjach /1:26:03/. 

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:27:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:36:15/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:36:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:39:00/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:39:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:42:03/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:42:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:42:12/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:42:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:43:14/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:43:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:50/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:48:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:51:40/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:51:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:03/.
Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:52:09/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:40/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:55:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /1:58:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:26/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:00:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:01/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:01:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:22/.

Pani Emilia Słucka – p.o. Kierownika Referatu Funduszy Zewnętrznych /2:03:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:03:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:39/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:03:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /2:04:32/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:39/.

Pan Radny Wojciech Walulik /2:05:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:06:43/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:06:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:24/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:08:30/.

Pan Radny Wojciech Walulik /2:08:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:49/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:08:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:09:27/.

Pan Radny Wojciech Walulik /2:09:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:10:22/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:11:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:12:25/.

Ad. pkt 10 
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /2:12:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zamknęła obrady XV sesji
Rady Miejskiej w Augustowie /2:12:27/.

Przewodnicząca
    Rady Miejskiej w Augustowie

Alicja Dobrowolska

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
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